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Zápis z členské schůze České asociace sleddog sportů, z.s. 

Datum konání: 8. 6. 2024, 10:00-15:00

Místo jednání:  

Přítomní členové: 

Sprint:   

Individuální disciplíny: 

Mid/long: 

Za ČMSKSP: 

Hosté:  

Nepřítomní členové:  

Sprint:   
Individuální disciplíny: 
Mid/long:  

hotel Horník, Tři Studně 

Jiří Trnka st., Jiří Nešněra, Dagmar Nešněrová 

Renata Válková (dále „předsedkyně ČASS“), Markéta Pospíšilová,

Petr Pospíšil, Alena Zbožínková, Martin Půlpán, Simona Pischeková 

Vít Kolátor, Martin Levíček, Renata Macková, Lukáš Hrabica 

Anita Bebr, Roman Zasadil, Václav Zetek, Zdeňka Zetková 

Aleš Pícl 

Martin Bílý, Jiří Trnka ml. 
Michal Tobiášek, Petr Krupička 
Martin Řehout, Helena Levíčková 

Zánik členství 

- dle platných stanov ČASS, oddíl IV. Zánik členství, bod 3., písm. e), tj. vzhledem ke druhé

po sobě jdoucí neúčasti člena na zasedání Členské schůze ČASS, zaniká členství v podsekci sprint

Martinu Bílému a Jiřímu Trnkovi ml., v podsekci mid/long Heleně Levíčkové a Martinu Řehoutovi.

- dle platných stanov ČASS, oddíl IV. Zánik členství, bod 3., písm. b), tj. ukončením členství

na vlastní žádost, zaniká členství v podsekci individuální disciplíny Petru Krupičkovi a

Michalu Tobiáškovi, a to vzhledem k rezignaci podané k rukám předsedkyně ČASS, Renatě Válkové.

Program členské schůze: 

1) Zahájení členské schůze a volba předsedajícího

2) Sepsání listiny přítomných

3) Přednesení programu členské schůze -schválení programu

4) Ověření usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a skrutátora

5) Seznámení se změnou poplatků za licenci

6) Představení nového webu mushingu

7) Zpráva o hospodaření a činnosti za rok 2023 a rozpočet 2024

8) Projednání podaných návrhů.

9) Přijímání nových členů

10) Diskuse

11) Závěr
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 Zahájení schůze a volba předsedajícího 

Schůze byla předsedkyní ČASS zahájena v 10:15. 

 Sepsání listiny přítomných 

Listina přítomných sepsána. 

 Přednesení programu schůze -schválení programu  

Předsedkyně ČASS přednesla program schůze spolu s požadavkem na změnu programu, a to 

předsunutím bodu 8. „Projednání podaných návrhů“ před bod 5, jelikož jeden z přítomných členů 

ČMSKSP musí z časových důvodů schůzi následně opustit. 

Hlasování o změně programu 
 Schváleno jednohlasně  
 

 Ověření usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a skrutátora 

Sekce Individuální disciplíny: usnášeníschopná 

Sekce sprint:   usnášeníschopná 

Sekce mid/long:  usnášeníschopná 

Konstatováno, že členská schůze je usnášeníschopná. 

Volba zapisovatele: Navržena Markéta Pospíšilová, schválena jednohlasně 

Volba skrutátora: Navržena Renata Macková, schválena jednohlasně  

 

 Projednání podaných návrhů 

a) Předsedkyně ČASS - Projednání incidentu na závodech MČR sprint Běleč nad Orlicí 
v listopadu 2023 
Psi Martina Brzka napadli projíždějící spřežení Michala Katzera. Incident byl projednáván s pořadatelem 

závodu Romanem Zasadilem, taková agrese u závodních psů je velmi nebezpečná. Navrhovatelka chce 

do závodního i soutěžního řádu zařadit i postih za takové incidenty a hlavně zavést bezpečnostní 

opatření, která budou muset dodržovat jak závodníci, tak pořadatelé. Mít zabezpečeného veterináře pro 

případ napadení (stačí mít zajištěný telefon, na který se může zavolat v případě napadení, aby došlo k 

rychlému ošetření), veterinář nemusí být přítomný po celý čas závodu. V prostoru startu a cíle, mít 

zodpovědného pověřeného člověka, který v takovém případě pomůže s postupem při řešení takového 

problému. Je třeba vymyslet smysluplný postup, který se bude dobře dodržovat. Závodem je myšlen 

závod psích spřežení, který jsou organizován sportovní klubem zastřešeným ČASS (dále jen „závod“). 

Úvodem bylo puštěno video z kamery na přilbě Michala Katzera, který odjížděl z cíle na úvaziště a jehož 

psi byli napadeni psy Martina Brzka, který naopak přijížděl z úvaziště do prostoru startu a v době 

incidentu stál na kraji cesty. 

Předsedkyně ČASS dále oznámila, že oba aktéři incidentu pokládají vše za uzavřené podáním ruky a 

finančním vyrovnáním (pozn. úhrada nákladů vynaložených na veterinární ošetření psů 

Michala Katzera). 

Je nutné takovým situacím předcházet a nejen to, je potřeba vytvořit kárný řád, který takovéto incidenty 

bude řešit. 
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Roman Zasadil, zdůraznil, že na předzávodním musher meetingu bylo závodníkům oznámeno, že 

můžou požádat při startu větších spřežení o využití čtyřkolky nebo dojet s autem do prostoru startu a 

zapřáhnout tam. Spřežení má být naváděno s pomocí handlera. Tato povinnost by měla být uváděna 

také v propozicích závodu. 

Projednáváno také bylo chování Michala Katzera vůči Martinovi Brzkovi, kdy ho v prostoru startu slovně 

i fyzicky napadl za přítomnosti spousty přihlížejících diváků. 

Na závodech nebyl oficiálně podán protest ani jednou zúčastněnou stranou, až 13. 1. 2024 předsedkyně 

ČASS obdržela písemnou stížnost. Nabízí se tedy otázka, jestli lze zpětně aktéry incidentu potrestat? 

Členská schůze jako nejvyšší orgán může situaci řešit i zpětně, tedy ano. 

Hlasování o udělení podmínky Martinu Brzkovi za agresi jeho psů. Při jakékoli další agresi jeho psů 

v prostoru závodu mu nebude umožněno startovat na dalších závodech sezóny. 

Schváleno jednohlasně 

Hlasování o vyloučení psa-agresora ze závodů psích spřežení na území České republiky. Martin 

Brzek určí psa-agresora, který se již nebude moci účastnit žádných závodů. Tento pes je jedním ze psů, 

uvedených na chip listu, který má k dispozici pořadatel závodů MČR sprint Běleč nad Orlicí, Roman 

Zasadil. 

Schváleno jednohlasně 

Hlasování o udělení podmínky Michalovi Katzerovi za nesportovní chování vůči Martinu Brzkovi. 

Při dalším takovémto chování v prostoru závodu mu nebude umožněno startovat na dalších závodech 

sezóny. 

Schváleno většinou, 1 PROTI. 

Shrnutí: 

Na schůzi předsedů klubů a pořadatelů budou přítomni seznámeni s verdiktem a pořadatelům závodů 

připomenuto, že mají právo odmítnout přihlášku závodníka (viz Závodní řád Oddíl první, bod 1.1, 

písm. b.). Každý pořadatel závodu by měl mít k dispozici veterináře, který bude na telefonu a v případě 

potřeby může ošetřit zraněné psy. Současně podmínka handlera by měla být i v každých propozicích 

závodu. 

Na každém předzávodním musher meetingu je nutné zdůraznit okamžitou nutnost řešení jakýchkoli 

problémů a zejména agresi psů. Nebát se přijít za pořadatelem a podat protest. Určit také na závodech 

osobu/osoby, která se bude takovým situacím věnovat a bude za to zodpovědná. 

Bude určena pracovní skupina, která vytvoří kárný řád, v němž budou stanoveny sankce a postihy za 

vystupování závodníků na závodech, stejně jako sankce a postihy za chování závodících psů. 

Poznámka Romana Zasadila- je nutné v závodním a soutěžním řádu specifikovat, co je považováno za 

agresi psa. Pro toto je vytvořena pracovní skupina Alena Zbožínková, Jiří Nešněra, Vít Kolátor, Roman 

Zasadil, Simona Pischeková. 

Martin Levíček navrhl projednání zpoplatnění podání protestu (pozn. závodní řád aktuálně zpoplatňuje 

podání protestu částkou 100,- Kč). Z diskuze vyplynulo, že 100,- Kč sice není velká částka, ale i tak 

může od podání protestu odradit. Někteří si stále myslí, že poplatek je 500,- Kč, což bývalo v minulosti. 

Hlasování o zrušení poplatku za podání protestu. Podání protestu bude zkušebně na sezónu 

2024/2025 bez poplatku. 

Schváleno jednohlasně 
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b) Předsedkyně ČASS - Čistokrevná sekce a pomoc s financováním. 
Projednání financování svazu ČMSKP pomocí vlastního rozpočtu a rozpočtu svazu.  
Roman Zasadil: Při převzetí funkce bylo vytvořeno účetnictví svazu, založen transparentní účet pro 
průhledné financování a dokladovatelnost (ČASS-ČMSKP-FISTEC-ČASS). 
ČMSKP vybírá členské příspěvky ve výši 100,- Kč za členy, které kompenzují vynaložené náklady na 
účetnictví a kancelářské potřeby. Dalším příjmem je poplatek za vystavení race pasů, který je ale 
následně vyplacen rozhodčím. Jiné příjmy ČMSKP nemá.  
Za ČASS je vybírání poplatků pokrývající administrativu ČMSKP v pořádku, proplácení ze strany ČASS 
by bylo komplikovanější. 
 
Hlasování o zachování současného stavu součinnosti mezi ČMSKP a ČASS s tím, že odkaz na 
transparentní účet ČMSKP bude zveřejněn na webu mushingu a ČMSKP bude poskytovat ČASS 
maximální součinnost tak, aby mu ČASS mohl proplácet potřebné náklady. 
 Schváleno jednohlasně  
 
c) Předsedkyně ČASS - Členské příspěvky 
Od NSA máme nařízené zvednutí členských poplatků u členů a nezávisle na tom, zda je aktivní nebo 
ne. Kdo je evidovaný a vykazujeme ho v registru u NSA, tak musí zaplatit minimální poplatek 200,- Kč, 
přičemž se nerozlišují děti, dorost, junioři, senioři a veteráni. Takže za mě by byla změna následující: 
aktivní lidé, kteří jezdí na závody ČASS a reprezentují na mezinárodních akcích, tak musí zaplatit 
stávající poplatek 300,- Kč a děti 200,- Kč. Všichni ostatní, kteří jsou vedení v klubech a jsou čestnými 
členy, nebo si prostě dávají pauzu, tak zaplatí minimální poplatek 200,- Kč. NSA to bude kontrolovat a 
za jednotlivé závodníky bude svazu zasílat platby příslušný klub. Nesmí to být nazýváno jako poplatek 
za licence, ale členský příspěvek, aby to NSA uznala. Více k tomu budu mít v prezentaci od NSA. 
 
Může to znamenat úbytek členů klubu, ale na základě členské základny získáváme dotace. Ze strany 
NSA budou probíhat kontroly.  
 
Hlasování o členských příspěvcích pro licencované závodníky: výše příspěvků budou od 
následující sezóny 300,- Kč, ostatní členové 200,- Kč. 
 Schváleno jednohlasně 
 
Členské příspěvky členů všech klubů (včetně dětí a juniorů) musí být odeslány jednotlivými kluby na 
ČASS. Kluby však mají možnost např. členské příspěvky od dětí a juniorů buď vybrat, anebo je zaplatit 
ze svých zdrojů. Je ale třeba klubům tuto možnost připomenout. 
 

d) Předsedkyně ČASS -  Zvolit osobu pro komunikaci s NSA 
Určit osobu (delegáta), který bude komunikovat s NSA a jezdit na semináře pořádané NSA. Vhodné 
kandidáty, kteří by se chtěli této funkce ujmout, ráda uvítám a nemusí to být osoba, která je členem 
výboru, nebo podsekce. Semináře bývají tak 4 ročně. 
 
Je potřeba pracovat s rejstříkem sportů, který NSA na podzim 2023 znovu zaktivovala a kde musí být 

všechny údaje o členech a musí se pravidelně udržovat aktuální. Doposud prováděl Aleš Pícl. Na 

základě toho nyní NSA proplácí dotace, o které si zažádáme. NSA tlačí na to, aby všechna data byla 

aktuální a doplněná, jinak nemusí žádanou dotaci proplatit. Je tedy potřeba sdělit klubům, co musí 

dodat/udělat, aby se i jim mohla případně proplatit dotace, o kterou si žádají. Pro správně vyplněný 

rejstřík sportů NSA musí mít na webu mushingu v pořádku všechna data kluby, protože odtud se budou 

do něho údaje přebírat.  

NSA má sporty rozřazené do kategorií 1-5 (prioritizované), my patříme do kategorie 4 (nejsme 
prioritizovaný sport). Mohli bychom se případně posunout do kategorie 3. (splňujeme podmínky i počtem 
členů), hlavně nesmíme spadnout do 5. kategorie (tam se získávají dotace jen paušálně a do budoucna 
ji můžou škrtnout). Dalším z problémů je, že nemáme jako jiné sporty ligy (postup závodníků) a nemáme 
nárůst trenérů. Pokud na tom zapracujeme, můžeme získat více peněz, opačně NSA provádí kontroly 
a mohli bychom o peníze přijít.  
Kromě delegáta, který se bude účastnit seminářů NSA, Je třeba zvolit osobu, která bude pracovat s 
rejstříkem sportů a vypracuje si svou metodiku jak se systémem pracovat. Aleš Pícl poskytne potřebné 
informace a do fungování danou osobu zasvětí.  
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Na semináře nemusí jezdit jedna osoba, a tak vytvoříme pracovní skupinu, vždy se z ní někdo bude 
semináře účastnit a informace předá dál. 
Pracovní skupina pro komunikaci s NSA: Martin Půlpán, Jiří Nešněra, Renata Válková, Alena 
Zbožínková.  
Administrativní podpora zpracování a udržování rejstříku sportů, komunikace s předsedy klubů k získání 
aktuálních informací o členech: Markéta Pospíšilová. 
 
e) Předsedkyně ČASS – Zvolit osobu zodpovědnou za komunikaci na FB. 
Mít přímo zvolenou osobu, která se bude opravdu zodpovědně starat o FB a vkládat tam příspěvky, 
které jsou důležité, aby byla členská základna svazu dobře informována.  
Zvolena Simona Pischeková. 
 
f) Předsedkyně ČASS - Kontrola minimálního věku psů. 
Zodpovědná kontrola na závodech a kontrola minimálního věku psa, kdy může mladý pes závodit. 
Takové praktiky s postaršováním psů se dějí i u IFSS a postih by měl být také jasně daný, aby se to 
nedělo na žádných závodech. Pak vyjde najevo, že závodníci vidí mladého psího sourozence, který byl 
postaršený a je z toho ostuda, protože existuje spousta fotografií videí, které takové chování odhalí.  
 
IFSS od incidentu změnilo pravidla- minimální věk musí mít pes v 1. den zahájení závodů. 
 
Je třeba zapracovat do našeho závodního a soutěžního řádu kontrolu věku psů a stanovit postih za 
nedodržení. Aktuálně řád stanovuje, že pes musí mít minimální věk v den začátku závodu. Je třeba 
přeformulovat, znění bude ujasněno později (např. v den 1. kola závodu), zapracováno musí být i do 
kárného řádu, kde bude stanoven postih. Bude vytvořena pracovní skupina. 
 
g) Předsedkyně ČASS -  Rozdělení úkolů 
Pro členy výboru a podsekcí bych chtěla rozdělit důležité úkoly, tak aby to nebylo na práci pár lidí, ale 
aby se skutečně pracovalo smysluplně.  
Již se stalo v předchozích projednávaných návrzích. 
 
h) Jiří Nešněra – Úpravy soutěžního a závodního řádu 
Závodního řád je jako dokument certifikovaný Komisí pro ochranu zvířat, a proto bych jej ponechal tak, 
jak byl tehdy schválen a pokračoval bych pouze úpravami soutěžního řádu, tak jako to dělal Jirka Krejčí. 
Soutěžní řád bych ponechal ve znění tak, jak ho sice v rozporu se Stanovami upravil předchozí 
předseda, ale některé pasáže které tam vložil, jsou skutečně aktuálnější než starý soutěžní řád. 
 
Soutěžní řád navrhuji: 
Upravovat podle potřeb, které vyplynou i v průběhu závodní sezony. Na takové úpravy je potřeba si 
vyžádat mandát Výroční členské schůze a zároveň určit kdo a jakým způsobem bude tyto úpravy na 
základě mandátu řešit, tzn., zda předseda o oba místopředsedové nebo výbor nebo členská základna 
vždy hlasováním „per rollam“. Po hlasování změnu zveřejnit na www.mushing.cz  s vyznačením data 
platnosti. 
 
Výsledek debaty: Není třeba pro schválení každé změny svolávat schůzi, kdokoli a kdykoli může podat 
návrh, pracovní skupina návrh zapracuje do soutěžního řádu i s datem platnosti změny, změna projde 
schválením všech členů ČASS a poté bude nové znění soutěžního řádu publikováno. 
 
Hlasování o návrhu možnosti úprav soutěžního řádu. 
 Schváleno jednohlasně 
 
Na závodech MČR a na všech nominačních závodech, pokud závodník startuje v jedné kategorii s více 
týmy, vždy použít pro vyhlášení i nominaci výsledek týmu, který v prvním i dalším kole startoval v přímé 
konkurenci v rámci své kategorie, a to buď v čase v případě 1. kola určeném startovní listinou, v případě 
dalších kol v čase, který mu určil výsledek z předchozích kol na startovní listině. Toto platí i v případě 
startu s jediným týmem, který startuje mimo přímou konkurenci v kategorii. Na výsledky týmů 
startujících mimo přímou konkurenci ve své kategorii nebude brán zřetel v rámci MČR a nominačních 
závodech. V ostatních typech závodu vyhlášení výsledků a pořadí x-násobných startů je na rozhodnutí 
pořadateli, který je povinen způsob vyhodnocení x-násobných startů oznámit v propozicích předem. 
 

http://www.mushing.cz/
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Hlasování o změně soutěžního řádu v tomto rozsahu: závodník si předem stanoví tým, který se bude 
účastnit hlavní soutěže. Tyto změny musí být zaneseny do soutěžního řádu a na tyto změny je třeba 
upozornit (např. na FB ČASS). 
 Schváleno jednohlasně 
 
i) Roman Habásko - Návrh na změnu tříd závodů a jejich rozdělení do skupin 
Návrh na změnu tříd závodů a jejich rozdělení do skupin dle následujícího návrhu. Třídy závodů jsou 
pro náš svaz důležité nejen pro čerpání dotací od NSA a dalších subjektů, které požadují vytváření 
sportovních žebříčků, strukturu soutěží atd. V současné době se v termínovém kalendáři ČASS objevují 
jen závody a závody MČR. Jejich rozdělení se v podstatě neliší a neurčuje kdo a za jakých podmínek 
se může závodů účastnit. Rozlišujeme závody off-snow a on-snow, závody MČR. Navrhuji zapracovat 
do závodního a soutěžního řádu jasné rozdělení závodů, co daný typ závodu musí splňovat atd. Sezónu 
můžeme rozlišovat i nadále na károvou a saňovou, avšak třídy závodů navrhuji následovně. Závody 
první třídy: jsou všechny závody MČR a nominační závody řádně přihlášené do TK a odsouhlasené 
předsednictvem ČASS. Těchto závodů se mohou účastnit pouze závodníci s platnou licencí, kategorie 
příchozích může být vypsána a odstartována až po skončení oficiální časti závodu. Závod musí mít 
vypsané všechny kategorie dle závodního řádu. Závod se řídí platným soutěžním a závodním řádem 
ČASS. Závod se koná pod záštitou ČASS a organizují ho kluby spadající pod ČASS. Závody druhé 
třídy: jsou všechny závody s plnohodnotným programem (jsou vypsány všechny kategorie dle 
závodního řádu). Závod je přihlášen a zapsán v TK a odsouhlasen předsednictvem ČASS. Těchto 
závodů se mohou účastnit závodníci s platnou licencí. Kategorie příchozích může být vypsána a 
odstartována až po skončení oficiální časti závodu. Závod se řídí platným soutěžním a závodním řádem 
ČASS. Závod se koná pod záštitou ČASS a organizují ho kluby spadající pod ČASS. Závody třetí třídy: 
jsou všechny závody s omezeným, neúplným programem (nejsou vypsány všechny kategorie dle 
závodního řádu). Závod je přihlášen a zapsán v TK a odsouhlasen předsednictvem ČASS. Těchto 
závodů se mohou účastnit závodníci s platnou licencí. Kategorie příchozích může být vypsána a 
odstartována až po skončení oficiální časti závodu. Závod se řídí platným soutěžním a závodním řádem 
ČASS. Závod se koná pod záštitou ČASS a organizují ho kluby spadající pod ČASS. Závody čtvrté 
třídy: Jsou všechny závody pořádané kluby organizovaných pod ČASS nebo mimo něj a mají zájem, 
aby jejich závod byl uvedený v termínovém kalendáři ČASS. Závod je organizován i pro nelicencované 
závodníky, širokou veřejnost a amatérské sportovce. Závod se může pravidly odlišovat od závodního a 
soutěžního řádu ČASS. Odpovědnost za organizaci závodu a dodržování pravidel, zejména za 
dodržování všeobecného řádu na ochranu a zdraví zvířat nese organizátor akce, nikoli ČASS. Závody 
ELITE: Jsou všechny závody OH, MS, ME, SP, EP. Závodů se mohou účastnit jen licencovaní závodníci 
nominovaní ČASS. Všechny třídy závodů jsou řádně označené a odsouhlasené v TK. Pokud je závod 
označen jako náhradní termín, třeba MČR, je označen jako závod druhé kategorie. Až teprve po 
přidělení statutu závodu MČR je označen jako závod první kategorie. Závody první kategorie jsou 
povinni zajistit čipovou časomíru, a to u závodů sprint a mid. U závodu typu long se doporučuje. 
Případnou změnu dle návrhů a připomínek jsem ochotný zapracovat a připravit pro vložení do 
soutěžního a závodního řádu. Je to to málo co mohu pro náš sport udělat 
Připomínka Aleny Zbožínkové: Neznemožní zavedení 1. třídy samostatné pořádání MČR? Tento fakt 
bude ujasněn. 
 
Pracovní skupina pro zapracování tříd závodů a jejich rozdělení do skupin do soutěžního řádu: Roman 
Habásko, Renata Válková, Jiří Nešněra, Alena Zbožínková. 
 
j) Dominika Potměšilová – Specifikace agrese psů v rámci závodu, ujasnění agresivního 
chování v soutěžním řádu a stanovaní jasného postihu. 
Současný stav: V aktuálním znění ZŘ není agrese nijak konkrétně specifikována a závodník i pořadatel 
závodu si ji mohou vyložit podle vlastního názoru. Co pro jednoho už agrese je, nemusí být pro druhého. 
V současné době přibývá konfliktů mezi psy v rámci závodů a často zůstávají neřešeny, nepotrestány.  
Navrhovaný stav: Navrhuji, aby se v ZŘ blíže specifikovalo, co to je agrese, co vše si pod tím můžeme 
představit, co může závodník/pořadatel za agresi považovat a tedy v rámci pravidel potrestat a co ne. 
Ve starším znění ZŘ údajně tato specifikace byla uvedena ve smyslu “pes/psi nesmí nijak rušit míjené 
spřežení”. Já osobně vnímám agresi tak, že se netolerují ani výpady typu “chci si hrát/čuchnout”, 
přičemž nemusí nutně dojít ke kousnutí (má zkušenost je taková, že i rušivé výpady proti psu, který se 
soustředí na práci, mohou znamenat velmi nepříjemné následky). 

 
Projednáno již v rámci bodu a) 
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k) Dominika Potměšilová, Martin Urbančík, Dušan Erbs, Pavel Pischek, Jaromír Hanuš, 
Tomáš Kočí, Jiří Stejskal, Karolina Ventluková, Zdeněk Piskač – Změny ve složení členské 
schůze 
Současný stav: Členskou schůzi tvoří členové s rozhodovací pravomocí. Každý člen má jeden hlas, 
hlasuje se v Podsekcích dle příslušnosti. Termín členské schůze má být zveřejněn nejpozději 1 týden 
před termínem konání.  
Navrhovaný stav: Navrhujeme, aby členská schůze ČASS, co by nejvyšší orgán ČASS, byla mimo jiné 
tvořena minimálně jedním zástupcem/delegátem každého členského klubu či oddílu ČASS, kterého si 
členové klubu/oddílu zvolí a který se bude moci podílet na dění ve svazu a musherském sportu přímou 
možností účastnit se, hlasovat, schvalovat a rozhodovat v rámci členské schůze ČASS. Dále 
navrhujeme, aby se termín členské schůze i schůze předsedů a pořadatelů závodů zveřejňoval alespoň 
1 měsíc před termínem konání. 
Důvodem návrhu je pocit stagnace, pocitu nemožnosti se zapojit do chodu svazu, nemožnosti se podílet 
na rozhodování o budoucnosti sportu a tím ztráta motivace. Kluby, které pořádají závody, se chtějí 
zapojit do fungování svazu. 
Byl podán návrh i na úpravu stanov, což by případné schválení návrhu vyžadovalo. Jelikož byl ale podán 
až po termínu, nebude projednáván. 
 
Každý má možnost podat návrh k projednání na členské schůzi, a pokud tento bude řádně podán, bude 
v rámci členské schůze projednán a bude o něm hlasováno. Máme zkušenosti z minulosti už od Jiřího 
Krejčího, 19 let staré prohlášení, přesná citace bude doplněna. Schůze bývala i otevřená, ale pak 
dochází k narušování schůze, kdy se nikam neposuneme. 
 
Všeobecná shoda přítomných byla v tom, že takový systém nemůže fungovat. Členská schůze musí být 
usnášení schopná, což při takovém počtu členů není reálné. Pro zapojení se není třeba mít hlasovací 
pravomoc, kdokoli může podávat návrhy k projednání a hlavně musí ve své činnosti vytrvat. Také je 
třeba, aby všichni předsedové klubů komunikovali a dávali zpětnou vazbu, což se děje jen u několika. 
Někteří předsedové klubů nekomunikují vůbec a ve svém klubu nemají pořádek v datech. 
 
Je třeba se posunout dál, zapracovat na větší informovanosti směrem k členské základně, motivovat 
k zapojení se do fungování svazu, k podávání návrhů na jakoukoli změnu. Snaha oznámení o termínu 
schůze publikovat co nejdříve to bude možné.  
 
Hlasování o návrhu účasti vždy jednoho zástupce/delegáta každého členského klubu či oddílu 
ČASS na členské schůzi ČASS jakožto diváka bez možnosti předkládat návrhy a podněty s tím, že 
termín členské schůze ČASS bude zveřejněn minimálně 1 měsíc před jejím konáním. 
 Schváleno jednohlasně 
 
Návrhy na změny musí být podávány dřív, aby si je všichni měli čas nastudovat. Bude nutné stanovit 
termín, do kdy se předsedové klubů vyjádři o své účasti/neúčasti na členské schůzi ČASS, a to s 
ohledem na nutnost příprav - kapacita místa konání, apod. 
 
 
Přerušení jednání 13:30-13:59 
 
Předsedkyně ČASS přednesla projednání žádosti od pořadatelů Šediváčkova Longu na 
financování závodu. Byla zaslána zálohová faktura. Aleš Pícl podal vysvětlení, že se záloha proplácí 
v daném roce, kdy se závod koná. Pořadatelé zašlou zálohovou fakturu v lednu 2025. 
 
 

 Seznámení se změnou poplatků za licenci 

Projednáno v bodu 5. c). 

 

 Představení nového webu mushingu 

Hlasování o přesunu prezentace webu na schůzi předsedů a pořadatelů závodů z časových důvodů. 

 Schváleno většinou, 2 se zdrželi 
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 Zpráva o hospodaření a činnosti za rok 2023 a rozpočet 2024 

Finanční stránku svazu přednesl Aleš Pícl - dotace v r. 2023 cca 669tis. Seznámení s hospodářským 

výsledkem za rok 2023. Členské příspěvky tvoří 31% z celkového příjmu. Řádně odevzdané výkazy, 

daňové přiznání. Výkazy jsou k nahlédnutí na www.justice.cz. NSA a provoz svazu = práce s mládeží, 

podmínky pro splnění dotací na mládež jsou složité. 

 

 Přijímání nových členů 

Oba kluby zaslaly řádně žádosti o přijetí do svazu a vyslaly své zástupce. 

Zástupce Karpatského kynologického klubu Marcela Kvízová přednesla plány klubu, seznámila s 

členskou základnou. Úspěchy členů a důvod k založení nového klubu (všichni členové jsou ex členové 

Slováckého M. K.). Připomínky nikdo neměl.  

Hlasování o přijetí Karpatského kynologického klubu do ČASS 

 Schváleno většinou, 2 se zdrželi 
 

Zástupce klubu Canicross Jeseník, z. s. předseda Michal Verner přednesl vizi klubu, nebrání se pomoci 

ostatním klubům při pořádání akcí, aby získali zkušenosti. Jejich členové se již aktivně účastní závodů 

a chtěli by se zúčastňovat i akcí pořádaných pod hlavičkou ČASS. 

Hlasování o přijetí Canicross Jeseník, z. s. do ČASS 

 Schváleno většinou, 2 se zdrželi 
 
Oba zástupci nově přijatých klubů jsou přizváni ke schůzi předsedů a pořadatelů závodů. 
 

 Diskuze 

Do diskuze se přihlásila Alena Zbožínková se zprávou manažera reprezentace. Přednostně pochválila 

českou reprezentaci za bezúhonnost při antidopingové kontrole, a to jak závodníků, tak i psů. Zmínila 

překryv termínů IFSS ECh and EM Dryland 2024 - reprezentanti jsou pod tlakem s výběrem, na jaře je 

těžké stanovit výkon týmů. Zmíněn návrh přímé nominace IFSS pre-selected a předložen návrh přímé 

nominace ČASS. 

Zdůrazněno, že pokud chce reprezentant, věkově spadající do Masters závodit v třídě „Elite“ musí se 

rovnou nahlásit právě do této třídy. Po termínu uzávěrky řádných přihlášek IFSS není možné provádět 

přesuny z kategorie Masters do Elite, a naopak. Uzávěrka IFSS řádných přihlášek na ECh and EM 

Dryland 2024 je 23. 9. 2024, uzávěrka extrakvót je 30. 9. 2024. Uzávěrka finálního konečného seznamu 

závodníků je 7. 10. 2024 a je nutné toto datum dodržet!!  

Nominační závody. S ohledem na konání IFSS ECh and EM Dryland 2024 v polovině října není mnoho 

prostoru na výběr reprezentantů.  

Pro výběr reprezentantů v canicrossu se nabízí závod Jihočeský Canicross jakožto potenciální MČR v 

canicrossu.  

V bikejoring a scooteru se dá očekávat přetlak, závod, který otevírá tyto třídy, je v termínovém kalendáři 

do data uzávěrky řádných přihlášek jeden, a to Ježdění na Valše, a po datu řádné uzávěrky před 

uzávěrkou jmenného seznamu Memoriál J. Svobody. Ani jeden z těchto závodů příliš neodpovídá 

parametrům trati na IFSS. Zmíněna možnost uspořádání alespoň jednodenního nominačního 

závodu/měřeného tréninku, pokud toto projde schválením ze strany výkonného výboru. Pro tento účel 

zkontaktováni pořadatelé závodu Libová jízda (7. 9.), v Mostku (14. 9.) a v Sosnové (15. 9.2024). Trať 

zmíněného závodu v Sosnové se svými parametry přibližuje tratím IFSS ECh and EM Dryland 2024, 

dále záleží na spolupráci s pořadateli jednotlivých závodů. 
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V týmových kategoriích je v termínovém kalendáři do data uzávěrky řádných přihlášek jeden závod, a 

to Ježdění na Valše, a po datu řádné uzávěrky před uzávěrkou jmenného seznamu Memoriál J. 

Svobody, případně jiný vytipovaný závod, a to s ohledem na zájem nominantů. 

Reprezentace na IFSS Word Championship On-Snow 2025 Roros/Norway reprezentanti z Asarny (zlatí 

medailisti), bude dále řešeno. 

Problematika IFSS: Komunikace s funkcionáři IFSS na téma zohlednění klimatických změn a 

rozdílných možností příprav na mistrovské soutěže. Jirka Nešněra podotkl, že jsme pro, aby se obnovila 

ESDRA, která zanikla kvůli Covidu.  

IFSS vydala seznam sportovců ILA, tj. „sportovců mezinárodní úrovně“. O jeho existenci budou 

informováni předsedové klubů na schůzi a dále také samotní závodníci, jichž se to týká. Ze strany IFSS 

je kladen důraz na antidopingovou vzdělanost sportovců. 

 

 Závěr 

Členská schůze byla ukončena v 15:03 

 

Zapisovatel: Markéta Pospíšilová 

Předseda: Renata Válková 

 

 

Příloha: Prezenční listina ze dne 8. 6. 2024 

 




